
Protokół

z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu

z dnia 21.09.2023 r.

Obecnych: 46 przedstawicieli klas.

Porządek zebrania:

1. Stwierdzenie wymaganego kworum.
2. Wybory prezydium Rady Rodziców.
3. Przyjęcie programu profilaktyczno - dydaktycznego.
4. Ustalenie składki na fundusz Rady Rodziców.
5. Uchwała dotycząca wydatków do 300zł.
6. Głosowania online.
7. Bieg jesienny.
8. Zmiany statutu.
9. Wolne wnioski.

1. Po weryfikacji ilości osób obecnych stwierdzono wymagane kworum.
2. Jednogłośnie wybrano Prezydium Rady Rodziców w składzie:

Przewodnicząca: Anna Miara

V-ce Przewodniczący: Anna Maciejewska, Honorata Budnik

Skarbnik: Marta Pyrgał

Sekretarz: Artur Zarzycki

3. Przegłosowano przyjęcie programu profilaktyczno - dydaktycznego.
4. Jednogłośnie ustalono składkę na fundusz Rady Rodziców w wysokości 50zł na

semestr od rodziny z prośbą do rodziców o wpłaty do 20 października.
Pojawiła się wątpliwość dotycząca statystyk wpłat w przypadku dzieci w różnych
klasach i płatności w jednej klasie - ustalono, że jeśli Skarbnik klasowy przekaże taką
informację składka będzie rozbita.

5. Jednogłośnie ustalono, iż w przypadku wniosków do kwoty 300zł Prezydium może
decydować samodzielnie o przyznaniu dofinansowania.

6. Również jednogłośnie zatwierdzono głosowania online na zasadach obowiązujących
w latach poprzednich.



7. Uchwalono zabezpieczenie 3000zł na poczet organizacji “biegu jesiennego w
pidżamach”. Przy okazji dyskusji nad tym tematem poproszono chętnych rodziców o
włączenie się w organizację.

8. Przegłosowano zmianę statutu dotyczącą usunięcia komisji rewizyjnej. Ponadto w
tym punkcie dyskutowano nad zmianą statutu w kontekście jednego rodzica
będącego przedstawicielem kilku klas. Wątpliwość powstała po stronie Dyrekcji
szkoły, jednakże ustalono, iż statut nie zabrania niczego takiego.

9. Jednogłośnie podjęto decyzję, iż wzorem lat ubiegłych w ramach Mikołaja będą lody.
Jak zawsze w takim wypadku zostaną zebrane różne oferty i wybrana
najkorzystniejsza.

10. Wolne wnioski.
W ramach wolnych wniosków poruszono następujące tematy:

● dyskutowano na temat idei szkoły bez dzwonków
● padło pytanie, które przerodziło się również w dyskusję dotyczące ocen bez

wagi (w tym roku obowiązują)
● ponownie pojawił się temat klimatyzacji/wentylacji
● powstała grupa ds. wyjaśnienia kwestii boiska
● rozmawiano na temat e-legitymacji
● poruszono kwestię balu klas 8
● następne spotkanie Rady Rodziców ustalono na 16 listopada o godz. 18:00

Sekretarz Przewodnicząca

Artur Zarzycki Anna Miara


